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Nuni de Groot

Van: Sjoukje Eringa <s.eringa@hltsamen.nl>
Verzonden: donderdag 15 mei 2025 18:00
Aan: c.meiland@raadnoordwijk.nl
CC: Griffie-Hillegom; Griffie-Lisse; griffie@katwijk.nl; Griffie Noordwijk; Griffie-Teylingen; 

Gerharda Tamminga; Richard Rietveld; kernteamduinenbollenstreek; Jeroen 
Tomassen; Marco Witkamp; Erik Prins; i.overzier@noordwijk.nl; Ray Jie Sam Foek

Onderwerp: FW: Toegankelijkheid radenbijeenkomst 4 juni – noodzaak tot structurele inclusie

Geachte mevrouw Meiland, fractie Helder Noordwijk, 
 
Bedankt voor uw bericht.  
 
Voor de toegankelijkheid van de radenbijeenkomst op 4 juni 2025 in het Trefpunt te Warmond houden we 
rekening met raadsleden met een gehoorbeperking. We hebben hiervoor een ringleiding specialist gevraagd om 
op 4 juni hiervoor zorg te dragen, zodat tijdens de radenbijeenkomst van een ringleiding gebruik gemaakt kan 
worden door een directe ontvangst op de gehoorapparaten. 
 
We gaan ervanuit dat deze maatregel afdoende werkt, zodat iedereen mee kan doen tijdens de radenbijeenkomst 
op 4 juni en dit ook vaker ingezet kan worden op een locatie als er geen ringleiding aanwezig is. 
 
 
Met vriendelijke groet, 
Werkorganisatie HLTsamen 
 
Sjoukje Eringa 
Projectleider Programma Landelijk en Duurzame Greenport DBS 
Beleidsmedewerker Ruimtelijke Planvorming 
 
Aanwezig: ma t/m do 
Telefoon: 14 0252 
 
 

 
 
 
Van: W.J.M. (Charlotte) Meiland I HELDER  
Verzonden: maandag 28 april 2025 14:52 
Aan: gemeente@noordwijk.nl; gemeente@teylingen.nl; gemeente@hillegom.nl; gemeente@lisse.nl; 
gemeente@katwijk.nl 
CC: griƯie ; griƯie@teylingen.nl; griƯie@hillegom.nl; GriƯie@lisse.nl; griƯie@katwijk.nl 
Onderwerp: Toegankelijkheid radenbijeenkomst 4 juni – noodzaak tot structurele inclusie 
 

Aan: College van Burgemeester en Wethouders van Noordwijk, Teylingen, Hillegom, Lisse en 
Katwijk 
CC: Gemeenteraden van Noordwijk, Teylingen, Hillegom, Lisse en Katwijk 
Onderwerp: Toegankelijkheid radenbijeenkomst 4 juni – noodzaak tot structurele inclusie 

Geacht college, 

Namens onze fractie wil ik opnieuw aandacht vragen voor een punt dat voor ons – en met name voor 
mijn fractiegenoot de heer Koppel – van wezenlijk belang is: de toegankelijkheid van de 
radenbijeenkomsten voor mensen met een gehoorbeperking. 
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Wij waarderen dat voor de bijeenkomst op 4 juni is gekozen voor een locatie die beschikt over een 
ringleiding. Echter, navraag bij de beheerder van Theater Het Trefpunt in Warmond heeft uitgewezen 
dat de ringleiding momenteel een storing kent. Er kan bovendien niet worden gegarandeerd dat deze 
storing vóór 4 juni is verholpen. Daarmee dreigt de bijeenkomst opnieuw ontoegankelijk te worden 
voor raadsleden met een gehoorbeperking. Ondanks dat dit punt herhaaldelijk – na werkelijk élke 
bijeenkomst – is aangekaart, is er nog steeds geen structurele verbetering doorgevoerd. 

Wij begrijpen dat het organiseren van bijeenkomsten in een regio met meerdere gemeenten de nodige 
logistieke uitdagingen met zich meebrengt. Tegelijkertijd doen wij een dringend beroep op u om de 
toegankelijkheid voor álle raadsleden als essentieel uitgangspunt te nemen in de organisatie. Dat is 
geen extra wens, maar een fundamenteel recht. 

Het VN-verdrag inzake de Rechten van Personen met een Handicap, dat Nederland sinds 2016 heeft 
bekrachtigd, stelt expliciet dat mensen met een beperking recht hebben op volledige, gelijkwaardige 
participatie aan de samenleving. Dit verdrag verplicht ook lagere overheden en 
samenwerkingsverbanden als de uwe om hier actief werk van te maken. Inclusie betekent niet dat 
mensen met een beperking zich moeten aanpassen aan de omstandigheden – het betekent dat wij 
als overheid verplicht zijn de omstandigheden zó in te richten dat iedereen mee kan doen. Niet in 
theorie, maar in praktijk. 

De heer Koppel, die binnen onze fractie woordvoerder is voor het Programma Landelijk Gebied en 
Duurzame Greenport, wordt door het ontbreken van hoor ondersteuning opnieuw belemmerd in het 
uitvoeren van zijn rol als volksvertegenwoordiger. Hiermee wordt niet alleen zijn betrokkenheid 
ondermijnd, maar ook het principe dat ieder raadslid – ongeacht beperking – volwaardig en 
gelijkwaardig moet kunnen participeren. 

Wij willen dan ook niet opnieuw geconfronteerd worden met enkel een mea culpa. Wij vragen – en 
verwachten – dat u: 

1. Op korte termijn aangeeft hoe u voor de bijeenkomst op 4 juni alsnog een passende hoor 
voorziening realiseert; 

2. Structurele maatregelen treft, zodat inclusieve toegankelijkheid een vast onderdeel wordt van 
de organisatie van alle toekomstige bijeenkomsten. 

Wij geloven dat inclusief werken begint bij bewustwording én bij actie. Vanuit die overtuiging blijven 
wij dit punt onder de aandacht brengen, met de hoop dat het nu écht structureel wordt opgepakt. Wij 
gaan ervan uit dat u, als verantwoordelijk bestuurder binnen de Duin- en Bollenstreek, het 
voorgaande onderschrijft en dat u uw verantwoordelijkheid hierin neemt – niet alleen met woorden, 
maar ook met concrete daden. 

Wij zien uw schriftelijke reactie met belangstelling en spoed tegemoet en zijn vanzelfsprekend bereid 
om mee te denken in mogelijke oplossingen. 

Met vriendelijke groet. 
Charlotte Meiland 
Fractievoorzitter HELDER Noordwijk 
06-24735784 
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